
Håndbold, årsberetning

Årsberetning fra håndbold 2022

Håndbold året 2022 bliver et år uden corona, hvilket vi som klub er glade
for at kunne lægge bag os.

Vi er som klub stadig mærket af det, men det går fremad. De frivillige i
klubben har ydet et stort stykke arbejde for at fastholde og rekruttere
nye spillere.

Sæsonen 2022/2023 startede op i august med 2 dame og 1 herre senior
hold samt 6 ungdomshold fra u5 til u19.
Resultaterne på håndboldbanen har været helt i top.
Vores dame senior rykkede op i Jyllandsserien og vores u19 spillede sig
i 1 div. bare lige for at nævne lidt.

I vores håndboldbestyrelse har der også været  travlt. Det er nok i lyset
af, at vi mangler et par stykker til forskellige opgaver.
Jeg håber, at flere vil bidrage med lidt,for det giver så meget til klubben.
Tak for hjælpen og den store opbakning fra trænere, spillere og forældre.

Venlig hilsen Formand
Rene Gregersen



Regnskab TIF Håndbold 2022 Regnskab TIF Håndbold 2021

Resultatopgørelse Resultatopgørelse
Indtægter Indtægter
Kontingent Kontingent

1101 Kontingent 0-6 år -400 1101 Kontingent 0-6 år -4.100,00
1102 Kontingent 7-12 år -11.487,50 1102 Kontingent 7-12 år -22.200,00
1103 Kontingent 13-18 år -9.800,00 1103 Kontingent 13-18 år -37.800,00
1111 Kontingent 19-24 år -16.100,00 1111 Kontingent 19-24 år -17.550,00
1112 Kontingent 25-39 år -11.950,00 1112 Kontingent 25-39 år -8.200,00
1120 Kontingent hensættelser -44.925,00 1120 Kontingent hensættelser -3.575,00

Indtægter i alt -94.662,50 Indtægter i alt -93.425,00
Øvrige indtægter Øvrige indtægter

1145 Kommunalt tilskud -23.285,00 1145 Kommunalt tilskud -36.629,00
1155 Tilskud kantineforeningen -60.000,00 1155 Tilskud kantineforeningen 0
1156 Tilskud Fonde 0 1156 Tilskud Fonde -96.367,00
1160 Salg af sportsartikler (momspligtig) 0 1160 Salg af sportsartikler (momspligtig) -312,63
1170 Deltagergebyr Stævne -3.468,00 1170 Deltagergebyr Stævne -11.877,00
1176 Andre indtægter -720 1176 Andre indtægter 1.425,25

Øvrige indtægter i alt -87.473,00 Øvrige indtægter i alt -143.760,38
Indtægter i alt -182.135,50 Indtægter i alt -237.185,38
Udgifter Udgifter
Trænerudgifter Trænerudgifter

2110 Omkostningsgodtgørelse træner u19 59.000,00 2110 Omkostningsgodtgørelse træner u19 30.000,00
Trænerudgifter i alt 59.000,00 Trænerudgifter i alt 30.000,00
Udgifter vedr. turnering og stævner Udgifter vedr. turnering og stævner

2215 Tur./stævnegebyrer o19 13.161,00 2215 Tur./stævnegebyrer o19 9.418,00
2220 Tur./stævnegebyr u19 10.526,00 2220 Tur./stævnegebyr u19 23.297,00
2225 Stævnegebyr ej tilskudsberettiget 8.050,00 2225 Stævnegebyr ej tilskudsberettiget 3.000,00
2230 Diverse omk. tur./stævner (bøder..) 2.218,00 2230 Diverse omk. tur./stævner (bøder..) 2.856,00
2235 Dommerudgift o19 22.130,00 2235 Dommerudgift o19 7.366,00
2240 Dommerudgift u19 6.642,20 2240 Dommerudgift u19 2.497,22

Udgifter vedr. turnering og stævner i alt 62.727,20 Udgifter vedr. turnering og stævner i alt 48.434,22
Øvrige udgifter Øvrige udgifter

2305 Kursusgebyrer 4,05 2305 Kursusgebyrer 0
2310 Halleje 21.607,30 2310 Halleje 22.334,00
2320 Køb rekvisitter u/momsfradrag 15.157,08 2320 Køb rekvisitter u/momsfradrag 9.472,03
2321 Køb af rekvisitter ex sponsorrelat m/momsfradrag 0 2321 Køb af rekvisitter ex sponsorrelat m/momsfradrag 18.596,20
2340 Brag i hallen / fællesspisning 810 2340 Brag i hallen / fællesspisning 3.586,00
2345 Kontorartikler 738,29 2345 Kontorartikler 904,63
2350 Porto og gebyrer 4.550,01 2350 Porto og gebyrer 3.061,53
2351 Renter 2.753,81 2351 Renter 3.647,19
2365 EDB udgifter 0 2365 EDB udgifter 2.375,00
2380 Kontingenter 10.767,75 2380 Kontingenter 4.647,50
2382 Abonnementer 0 2382 Abonnementer 1.247,00
2386 Trænermøde udgifter 4.326,32 2386 Trænermøde udgifter 2.512,21
2387 Bestyrelsesmøder udgifter 359 2387 Bestyrelsesmøder udgifter 250
2390 Gaver og blomster 458 2390 Gaver og blomster 5.010,00

Øvrige udgifter i alt 61.531,61 Øvrige udgifter i alt 77.643,29
Udgifter i alt 183.258,81 Udgifter i alt 156.077,51
Resultat før renter og ekstraordinære 1.123,31 Resultat før renter og ekstraordinære -81.107,87

4910 Overført resultat til balancen 0 4910 Overført resultat til balancen 81.107,87
Resultat i alt 1.123,31 Resultat i alt 0
Balance Balance
Aktiver Aktiver
Bankindestående Bankindestående

5100 Handelsbanken 1214163 467.377,82 5100 Handelsbanken 1214163 469.738,84
Bankindestående i alt 467.377,82 Bankindestående i alt 469.738,84
Aktiver i alt 467.377,82 Aktiver i alt 469.738,84

Passiver Passiver
Skyldige poster Skyldige poster

6110 Skyldige omkostninger -12.390,00 6110 Skyldige omkostninger -8.390,00
6120 Skyldig trænerløn -60.000,00 6120 Skyldig trænerløn -67.000,00

Skyldige poster i alt -72.390,00 Skyldige poster i alt -75.390,00
Gæld Gæld

6400 Forudbetalt kontingent vintersæson -46.687,50 6400 Forudbetalt kontingent vintersæson -44.925,00
Told og Skat Told og Skat

6830 Momsafregning 0 6830 Momsafregning -0,21
Told og skat i alt 0 Told og skat i alt -0,21
Egenkapital Egenkapital

6901 Årets resultat 0 6901 Årets resultat -81.107,87
6910 Egenkapital -349.423,63 6910 Egenkapital -268.315,76

Egenkapital i alt -349.423,63 Egenkapital i alt -349.423,63
Passiver i alt -468.501,13 Passiver i alt -469.738,84
Saldo -1.123,31 Saldo 0
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Formandsberetning 2022 

 
Vi havde i 2022, tilmeldt 2 hold i turneringen og begge hold er kommet mere eller mindre 
fornuftigt Igennem turneringen. Bestyrelsen vil gerne takke alle spillere og holdledere for den 
store indsats der er ydet i sæsonen 2022. Også en stor tak til alle for den positive ånd og stemning 
der hersker i Afdelingen. Der skal også siges en stor tak til alle fra afdelingen som har ydet en 
frivillig indsats på den ene eller anden måde til gavn for alle i TIF. 
 
Afslutningsfesten  
 
I 2022 blev afslutningsfesten afholdt på Brasseriet. Udvalget bestod igen, igen, igen af bestyrelsen. 
Jeg tror at alle deltagere vil give mig ret i at vi havde en helt igennem vellykket og god aften. 
 
 
Old Boys sæson 2022 
 
Old boys +30 Sæsonen 2022 kan deles op i to – hvilket er meget normalt i forhold til en forårssæson og en 
efterårssæson. I dette tilfælde er opdelingen mere tænkt som; hvad vi kan huske og hvad vi ikke kan huske. 
Det ved vi helt sikkert ved er, at det IGEN i år har været en god sæson under TIF Old boys & 
Veteranforening. Tak for det! Vi ved også med sikkerhed, at vi har afholdt en rigtig god afslutningsfest! Vi 
kan også dokumentere, at vi i foråret vandt 1-0 over Herning Fremad. Og så må vi konstatere, at resten af 
forårssæsonen står hen i det uvisse! Efterårssæsonen står derimod lidt skarpere for os i hukommelsen – 
hvorvidt det skyldes bedre resultater vides ikke i skrivende stund. DGI havde lavet en ny turneringsstruktur 
for vores +30 række til efterårssæsonen. 8 hold i puljen gav os først 7 kampe med en samlet målscore på +3 
mål og 13 flotte point. Det rakte til en 3. plads – dog hele 8 point efter rækkes duks, Ikast FC, med flotte 21 
point og +21 i målscore. Respekt. 3.pladsen bragte os til en Final 4 turnering, hvor vi igen indtog en 3. plads 
– denne gang dog med en målscore på minus 3 og ikke mindst 3 point for en kamp, hvor modstanderen 
ikke dukkede op. Træner-/lederduoen er tilfreds med spillernes indsats og opførsel i løbet af året og vi er 
derfor klar til at tage endnu en sæson – rent faktisk glæder vi os til at komme i gang med fodbolden i 2023. 
Endnu engang tak til jer alle for 2022. Med sportslig hilsen 
 

Med sportslig hilsen  

Brian Jensen & Lars “Figo” Nielsen 
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SSææssoonneenn  22002222  FFoorr  vveetteerraanneerr  ++5500    

 

Jeg havde egentlig ikke tænkt mig at jeg vil bruge timer på at lave noget fra 50+ Jeg må indrømme jeg føler 

mig lidt til grin i forhold til sidste år hvor vi end ikke afholdte generalforsamling. Noget andet er at det jo 
heller ikke er den store tilslutning 

til det. Oldboys kommer slet ikke, og 60+ har ingen hold mere, og veteran + 50 her møder vel 5-6 stykker 
op. Jeg ved ikke hvor længe vi kan samle 

et hold mere. 

Så afslutningen på sæsonen 2022 blev at vi i efteråret, efter en kanon start med sejre i de første kampe 
afsluttede et forfærdelig 

efterår 

og rykkede ned i veteran B rækken. Vi forsøger at samle hold igen til foråret. 

 

 
 

Med venlig hilsen 
Tommy Lynge Kristiansen  
 

 
 

 

Årsberetning 2022 for Super Veteran +60 holdet 

Coronaen har jo fået skyld for meget - 
men nok ikke altid helt rimeligt! 
 
Coronaen satte en stopper for at kunne mødes og være aktive på fodboldbanen - 
i hvert fald med diverse begrænsninger for at udfolde sig - 
ingen særlige tacklinger og bestemt ingen kropskontakt ….... 
og kammeratligt samvær efter træning, var henvist til P-pladsen foran stadion i Tjørring ( Hessel 
Arene om du vil ) og ingen fælles omklædning med et varmt bad - 
den måtte tages derhjemme 
Og så var jeg til møde igen igen indenfor DGI – denne gang i lokaler ude hos Herning Fremad. 
Fint nok! 
 
Som jeg lige husker det, så var der holdledere/repræsentanter for Herning Fremad, HIK,  Kølkær og 
Hammerum, samt mig selv for TIF.Oldboys og Veteraner '85. 
 
En lang snak om den kommende sæson 2022 - 
men mine synspunkter og holdninger til, at vi med sædvanlige dispensationer, fortsat burde være 
med i turneringen Superveteraner + 60 fandt ikke forståelse og velvilje hos de 2 nærtliggende 
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klubber. 
Det ville de ikke acceptere – altså, at vi havde 2-3 lidt yngre spillere med som vanligt!! 
 
Og sådan er det jo så gået – desværre  ….. 
ingen turneringsfodbold i år – vi ku' heller ikke stille et + 65 hold  - rimeligt nok, på grund af 
aldersforskelle ! 
Og her måtte jeg så selv stoppe som aktiv holdleder. 
 
Der har næppe været særlig aktivitet på træningsbanen – som jeg forstår det - 
ikke mange har fundet plads til kammeratligt samvær - det er jo altid en mulighed - 
og ikke mange – herunder mig selv - 
har kun været i klublokalet et par gange ved spillermøder primo 2022 – 
hvor alle ellers velmenende hensigter ikke ku' komme i mål. 
 
Jeg mener at have hørt, at enkelte spillere har forsøgt sig inde hos Herning Fremad - 
enten tirsdagsfodbolden uden de store fysiske udfoldelser – måske også påtænkt turneringsfodbold i 
rækken +65 eller en kommende +70 turnering i 2023?! 
 
Alle, der forsat har mulighed for at spille lidt bold, skal jo gøre som man selv synes - 
 
men som årene er gået – med manglende interesse og sammenhold holdene i afdelingen imellem - 
synes jeg – og det er kun min mening, jeg giver udtryk for, 
så har afdelingen måske overlevet sig selv. 
Et oldboys- og veteranhold der ikke ønsker fælles samvær og ikke vil bruge og dele klublokalet er 
måske ikke lige det, en afdeling med bestyrelse m.m.er tjenlig med …... 
 
Fodboldafdelingen er måske fremadrettet, det rigtige sted, at lægge sin fodboldinteresse, og 
fodboldafdelingen vil da sikkert gerne modtage lidt flere kontingentpenge på den måde. 
 
JOHN 
 
 
 
 
 
 
Til slut skal der lyde en stor tak til mine bestyrelseskolleger for et godt samarbejde i 2022 og en 
stor tak til vore sponsorer 
 
 
Jes 
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Parasport, årsberetning

Formandsberetning fra Tjørring Parasport afd. 2022 
 

I 2022 havde vi igen en forsinket opstart pga. Corona og anden sygdom i vores spillertrup, 
P.t. er vi kun 3 aktive spillere. 

Det meste af 2021 og starten af 2022, blev brugt på at finde en ny bank, og det lykkedes 
at få det hele på plads i maj 2022. Derfra er al vores bankaktivitet flyttet fra Spar Nord til 
Stadil sparekasse.  

Boccia har det endnu ikke været muligt at starte op, men vi opgiver ikke håbet.  

Der er nedsat et udvalg på 5 personer, under Tjørring Parasport afd. Som skal fremme 
Parasporten i Tjørring IF, gerne også i Herning kommune generelt. De skulle have mødes 
i 2022, for at snakke strategier, udveksle ideer og ligge en form få handlingsplan. Men 
pga. sygdom (Danny), er det udsat til 2023. 

Sommerfesten blev holdt sammen med El hockey, der var en fin tilslutning til 
arrangementet. Det var en hyggelig aften, med god mad og godt vejr.  

Vi har afholdt fællesspisning flere gange, også et hvor El hockey var inviteret. 
Fremadrettet må vi ikke længere leje køkkenet på Bytoften, da det betragtes som 
konkurrenceforvridning. Afdelingslederen på Bytoften, arbejder på at vi igen må få lov til at 
leje det. Men der er ikke lovet noget. Vi er meget taknemlige for at Danny har åbnet sit 
hjem for vores fællesspisninger, julefrokosten og sommerfesten, indtil der findes en 
løsning. Tak for det. 

I efteråret fik foreningen, Dannys aflagte kørestol. Så nu er det muligt for kommende 
medlemmer at prøve spillet. Fremadrettet har vi også fået lov til at komme over til Depotet 
når de får aflagte kørestole, for at se om vi kan bruge nogle af dem. Tak til Mette 
Skærbæk for at formidle den kontakt.  

DGI inviterede i november til instruktørkursus i Hammerum hvor Danny og jeg deltog. Det 
var et kursus som satte Parasports udfordringer og muligheder i relief. Kurset synliggjorde 
også de udfordringer vi står med, såsom: Manglende medlemmer, kommunale 
besparelser. Især i form af nedsatte ¨Ledsager timer¨, nedsatte BPA-ordninger og den 
slags. Men Kurset viste også, hvor meget breddesport kan samle os i et fællesskab og 
sprede glæde, uanset hvor dygtig den enkelte sports udøver så er, i forhold til den enkelte 
sportsdisciplin 

Nordvest hallens hal 3 projekt er stadig på tapetet og forventes at starte i 2023. 

Til sidst vil jeg sige en stor tak til Thomas for et godt samarbejde. Bestyrelsen og jeg 
glæder os til et fortsat godt samarbejde i 2023, hvis det stadig er mig som sidder ved roret. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Formand for TIF Parasport  
Claus B.S. Madsen 
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